

---

THE EDUCATION ADMINISTRATION ACT  
(C.C.S.M. c. E10)

**Teaching Certificates and Qualifications  
Regulation, amendment**

---

Regulation 2/2016  
Registered January 7, 2016

**Manitoba Regulation 115/2015 amended**  
**1** *The Teaching Certificates and Qualifications Regulation, Manitoba Regulation 115/2015, is amended by this regulation.*

**2** **Subsection 26(3) is replaced with the following.**

**26(3)** In determining recognized experience under subsection (1), a person who is on maternity or parental leave in a school year, as provided for under *The Employment Standards Code*, is to be credited with the same recognized experience in the school year that he or she would have been credited with had the leave not been taken.

---

LOI SUR L'ADMINISTRATION SCOLAIRE  
(c. E10 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les  
brevets d'enseignement**

---

Règlement 2/2016  
Date d'enregistrement : le 7 janvier 2016

**Modification du R.M. 115/2015**  
**1** *Le présent règlement modifie le Règlement sur les brevets d'enseignement, R.M. 115/2015.*

**2** **Le paragraphe 26(3) est remplacé par ce qui suit :**

**26(3)** Aux fins de détermination de l'expérience reconnue pour l'application du paragraphe (1), toute personne qui prend un congé de maternité ou un congé parental au cours d'une année scolaire, en vertu du *Code des normes d'emploi*, est réputée avoir acquis l'expérience reconnue qu'elle aurait acquise si elle n'avait pas pris ce congé.

**26(4)** Subsection (3) applies in respect of a maternity or parental leave that commences on or after January 15, 2016.

**26(4)** Le paragraphe (3) s'applique aux congés de maternité ou aux congés parentaux qui commencent à compter du 15 janvier 2016.

January 5, 2016  
5 janvier 2016

**Minister of Education and Advanced Learning/  
Le ministre de l'Éducation et de l'Enseignement supérieur,**

James Allum